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Essen, 14 november 2011 
 

Geert Vandekeybus 
Struisven 16 
2910 Essen 

 
Aan het college van burgemeester en schepenen 
Aan het directiecomité van het Autonoom Gemeentebedrijf 

Heuvelplein 23 
2910 Essen  
 

Betreft: Finse piste – herinrichting Sportpark 
 
Geacht college, geacht directiecomité, 

 
Zoals afgesproken tijdens de vergadering van de raadscommissie sport ben ik in het 
Sportpark het mogelijke traject voor de Finse piste enkele keren gaan bekijken.  

Bovendien heb ik hierover met verschillende personen overlegd.  Ik stel dan ook het 
traject voor dat u terugvindt op de schets in bijlage (vanzelfsprekend gaat het om een 
benadering, van dezelfde orde als de schets die door uw diensten eerder werd 

opgemaakt).   
 
In mijn voorstel wordt vooreerst geopteerd voor een dubbele lus.  Dat is met name 

van belang voor de scholen en andere groepen gebruikers waar toezicht op het hele 
traject voor de leerkracht/begeleider essentieel is.  Voor de individuele loper biedt het 
bovendien wat afwisseling in het mogelijke traject. 

 
Daarnaast kies ik voor een duidelijk startpunt aan de parking.  Uiteraard neemt dat 
niet weg dat de lopers elders hun rondje kunnen aanvatten.   

 
Ik sluit ook minder dicht aan bij de nieuw aan te leggen kunststofpiste.  Het lijkt me 
immers van groot belang dat deze piste enigszins kan worden afgesloten.  Een 

dergelijke piste is erg leuk om op te skaten, te fietsen of nog erger, maar dat kan 
uiteraard niet de bedoeling zijn.  Een draadafsluiting kan al veel problemen 
voorkomen, maar dat kan niet wanneer de Finse piste te dicht bij de atletiekpiste ligt.  

Bovendien moet rond de hele atletiekpiste een minimum aan plaats voor 
toeschouwers overblijven.  Typisch voor atletiek is dat verschillende nummers op 
verschillende plaatsen verspreid over het ganse terrein doorgaan. 

 
Mijn trajectvoorstel houdt ook in dat ik de draadafsluiting aan de kant van de 
Moerkantsebaan zou opschuiven.  De piste zou aan de Vossenboslaan en ook aan de 

Moerkantsebaan een stukje langs de straatkant lopen.  Dat is aangenaam voor de 
lopers en geeft bovendien een goed voorbeeld aan de voorbijgangers.  Ik zou 

bovendien niet tussen de sporthal en de atletiekpiste ingaan, maar ervoor zorgen dat 
de piste zoveel mogelijk door het "zichtbare" deel van het Sportpark loopt.  De wegen 
die ik hiervoor uitkies zijn voldoende breed om het traject mogelijk te maken. 

 
Overigens wil ik nog meegeven dat bij de aanleg van de piste best alle wandelpaden 
in het park opnieuw worden bekeken.  Zo zou er best een lus rond het dierenpark 

worden voorzien.   
 
Ik reken erop dat u mijn voorstel grondig zal overwegen en ben vanzelfsprekend altijd 

beschikbaar voor een verdere toelichting. 
 



  

Met vriendelijke groeten, 
 

 
Geert Vandekeybus, 
raadslid 

VOORSTEL TRAJECT 

 
 


